

SENSOR TRASH CAN

Smart Sensor Smooth Close Lid
Wave Stripes Sturdy Base

1. Install 2pcs AA Batteries

2. Fixed Trash Bag Ring

3. Smart Sensor

The lid stays open if you keep your hands above the infrared motion sensor. Lid closes after 5 seconds automatically if no movement is detected by sensor.

14

HOW TO TROUBLESHOOT GARBAGE CAN

We go the extra mile to ensure that our customers are supported over the lifespan of a product purchase. That's why if you've got a automatic trash can or a motion sensing trash can that's giving you trouble, we want to make sure we've got you covered . This guide will give you the tools that you need to troubleshoot a nonfunctional automated garbage can.

Q&A

Q:Lid doesn't open

A:If you're confronted with the most common and frustrating of automated garbage can issues, don't lose hope . Your trash can sensor might not be working. Here's some good steps to take:

- Please ensure to install new batteries , so that the can is getting enough power to work.
- Ensure that the power is on by checking the sensor area if it give you a green LED.

Q:Lid doesn't close properly

A:If your trash can isn't closing properly, there's likely a few issues that could be the culprit:

- Check the hinges, as well as the seal of the garbage can to determine if there's debris or something blocking the lid from closing.
- Check the batteries on the rear of the can sensor to ensure that the can is getting enough power to work.
- Re-install the batteries to see if that solves the problem.

Q:Red LED or slow-closing lid

A:If your trash can sensor is giving you a red LED, that likely means the can is experiencing some kind of error. But, in most cases , a red light means that you need to replace the batteries.

Warranty

Our products have 1 year warranty that protects the electronic mechanisms of the trash can,including the lid.We either refund or send replacement lid.Get in touch with us if you have any questions.

14

POUBELLE À CAPTEUR

Capteur intelligent Couvercle à fermeture lisse
Rayures ondulées Sturdy Base

1. Installez 2 piles AA

2. Anneau fixe pour sac poubelle

3.Capteur intelligent

Le couvercle reste ouvert si vous gardez vos mains au-dessus du capteur de mouvement infrarouge. Le couvercle se referme automatiquement après 5 secondes si aucun mouvement n'est détecté par le capteur.

14

COMMENT DÉPANNER UNE POUBELLE AUTOMATIQUE

Nous faisons tout notre possible pour nous assurer que nos clients sont soutenus tout au long de la durée de vie du produit. C'est pourquoi, si votre poubelle automatique ou à capteur de mouvement rencontre des problèmes, nous voulons nous assurer de vous aider. Ce guide vous fournira les outils nécessaires pour dépanner une poubelle automatique non fonctionnelle.

Questions et Réponses (Q&R)

Q : Le couvercle ne s'ouvre pas

R : Si vous êtes confronté à ce problème courant et frustrant, ne perdez pas espoir. Voici quelques étapes à suivre :

- Assurez-vous d'installer des piles neuves pour que la poubelle ait suffisamment d'énergie pour fonctionner.
- Vérifiez que la poubelle est sous tension en contrôlant si le capteur affiche une LED verte.

Q : Le couvercle ne se ferme pas correctement

R : Si votre poubelle ne se ferme pas correctement, cela peut être dû à plusieurs causes :

- Vérifiez les charnières ainsi que le joint de la poubelle pour voir s'il y a des débris ou des objets bloquant le couvercle.
- Vérifiez les piles à l'arrière du capteur pour vous assurer que la poubelle reçoit suffisamment d'énergie.
- Réinstallez les piles pour voir si cela résout le problème.

Q : LED rouge ou couvercle qui se ferme lentement

R : Si le capteur de votre poubelle affiche une LED rouge, cela indique généralement une erreur. Dans la plupart des cas, cela signifie que les piles doivent être remplacées.

Garantie

Nos produits bénéficient d'une garantie d'un an couvrant les mécanismes électroniques de la poubelle, y compris le couvercle. Nous offrons un remboursement ou un remplacement du couvercle si nécessaire. Contactez-nous pour toute question.

14